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18 Återremiss: Avsiktsförklaring gällande del av Sjöstaden  

Vi har på detta ärende vid ett flertal tillfällen utan att ha fått gehör för det flaggat för en oro kring 

olika delar av avsiktsförklaringen. Det handlar inte om själva Sjöstaden och att bygga där. Det är vi 

som en stor majoritet för och vi välkomnar ett framtida Sjöstaden som kan öppna upp Trelleborg till 

havet och skapa goda förutsättningar för medborgarna i Trelleborg.  

Vi ser också att detta är ett projekt som kommer att pågå under en längre tid och det är många som 

kommer att bli berörda och/eller involverade i projektet.  

Det är mot bakgrund av detta som vi hade önskat att man hade säkerställt inflytande och insyn från 

kommunen och politiken samt en större transparens mellan de politiska blocken. Det kan inte vara 

ett parti eller en persons eget skötebarn. 

Vi kan också konstatera att det råder bristande insatser i beredningen av återremissen och vi finner 

inte att man från styrets sida har valt att ta tillfället i akt att bredda den politiska debatten eller 

insynen i ärendet. 

Hade vi fått möjlighet hade vi velat ge kommundirektören i uppdrag att verka för återremissens 

intentioner. Då detta inte gavs tillfälle eller möjlighet väljer vi att inte delta i beslutet. 
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